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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány fő egészségügyi dolgozónál került megállapításra
baleseti táppénz a koronavírus miatt?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A hatályos szabályok lehetővé teszik, hogy az új típusú koronavírus-járvány miatt megbetegedett 
egészségügyi dolgozók baleseti táppénz ellátást kapjanak. Ennek előnye az általános táppénz 
szabályokhoz képest, hogy a dolgozó jövedelmének 100%-át kaphatja ellátásként a lényegesen 
kevesebb általános táppénz összeghez képest.

Természetesen ez a jogosultság is akkor „ér valamit”, ha azt alkalmazzák a munkáltatók és a 
munkavállalók részesülnek belőle.

Tekintettel arra, hogy az egészségügyi dolgozók jórészre állami foglalkoztatott az állami fenntartású
intézményekben, szolgálatoknál (különösen kórházak, mentőszolgálat), így indokolt megvizsgálni, 
hogy milyen információkkal rendelkezik a Kormány a baleseti táppénz kérdésében.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

- Hány fő egészségügyi dolgozónál került megállapításra az állami fenntartású 
intézményekben vagy a Mentőszolgálatnál baleseti táppénz a koronavírus miatt 2020.04.24-
ig? 

- Hány fő egészségügyi dolgozó betegedett meg az állami fenntartású intézményekben vagy a 
Mentőszolgálatnál az új típusú koronavírus-járványban 2020.04.24-ig?

Budapest, 2020. április 26.

Tisztelettel,



Dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő
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